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De verwikkelingen rond de beoordeling door de  gemeente van de representativiteit 
van de Programmaraad van RTV Papendrecht roepen steeds meer vragen en 
verbazing op. 

Na inmiddels bijna zes weken wachten, heeft men bij RTVP nog geen enkel 
antwoord op de dringende vraag wat de redenen zijn voor de vertraging bij de 
gemeente en het onvermogen om het advies voor de gemeenteraad van 10 
december te agenderen. Mails aan afdelingshoofd, gemeentesecretaris en zelfs 
wethouder zijn niet beantwoord. 

Daarom was het bijzonder verrassend dat AD/De Dordtenaar deze morgen een 
artikel bracht waarin een woordvoerder van de gemeente liet weten dat "ernstig 
onderzoek nodig blijkt naar onder andere de representativiteit van de 
Programmaraad". Het laat zich raden dat men bij RTVP verbijsterd is. 

In het vorige commentaar stelde ik de vraag of er soms iemand is die de hele zaak 
ophoudt. Deze vraag moet zo langzamerhand wel bevestigend beantwoord worden. 
De directeur Zendtijd en Kabelzaken van het Commissariaat voor de Media heeft al 
laten weten absoluut niet te snappen waarom een gemeente meer dan een paar 
weken nodig heeft om het advies te formuleren, temeer daar sinds de wetswijziging 
van 1 januari 2009 van de Mediawet 2008 het college van B & W geen bemoeienis 
meer heeft met de benoeming van de Programmaraad. 

Het lijkt allemaal op pesten en machtsmisbruik: het moet niet gekker worden! 
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